
Geachte heer Harmsma, beste Bram,

Graag wil ik namens het dagelijks bestuur van Plaatselijk Belang Oldemarkt (PBO) en als 
voorzitter van de werkgroep Toerisme van PBO, vragen om samen overleg te voeren 
inzake de recente ontwikkelingen in de gemeente Weststellingwerk op het dossier 
'Driewegsluis'. 

Afgelopen mei en juni 2019 spraken wij hier ook al even over en de heer Paul van den 
Berg zou het overleg tussen beide gemeenten en PBO initiëren, helaas zonder enig 
resultaat. Als PBO denken we dat op het juiste bestuurlijke nivo met Wethouder Hoen zo 
spoedig mogelijk contact gezocht moet worden met Weststellingwerf om vanuit de 
gemeente Steenwijkerland zo snel mogelijk  inzicht te krijgen in de ambities en plannen 
inzake Driewegsluis, daar het direct impact kan hebben op Toerisme en de ondernemers in 
Oldemarkt en daarmee Steenwijkerland.

Als PBO hebben we ons laten informeren dat de gemeente Weststellingwerf de uitbating 
van passantenhaven Driewegsluis als uitzondering uit de Wet Markt en Overheid (Wet 
M&O) wil onttrekken en hier een Algemeen Belang van wil maken. Zie bijgaande 
Raadsvoorstel dat op 4 november a.s. in de gemeenteraad wordt behandeld. 

Grondslag zou de exploitatie drempel van de Passantenhaven zijn die niet wordt gehaald 
en verlieslijdend zou zijn. In hetzelfde Raadsvoorstel wordt gemeld dit het onttrekken uit 
Wet M&O ook kansen biedt om vanuit de Gemeente te investeren in doorontwikkeling van 
andere recreatief-toeristische activiteiten met een economisch aspect. Hiervoor is reeds een 
miljoen euro voor gereserveerd en als wij de visie 'Ruimtelijk Ontvangst Friesland' lezen in 
sectie 'Driewegsluis', zal het hier niet zeker bij blijven. Gedacht wordt aan een Camping, 
voorzieningen, Horeca en zelfs een vakantiepark. Het document is op onder de volgende 
link op te 
halen: https://www.weststellingwerf.nl/document.php?m=14&fileid=31217&f=b10c158d5
7d434b74c0dc1c94f83f344&attachment=1&c=31066

Mocht Driewegsluis als uitzondering uit de Wet M&O komen te vervallen en daardoor het 
een Algemeen Belang betreft, zijn we als PBO bang dat er oneigenlijke concurrentie komt 
vanuit de gemeente Weststellingwerf ten opzichte van de Haven en Ondernemers in 
Oldemarkt. Toerisme zal in de Poort van Friesland blijven hangen en niet meer doorvaren 
naar Oldemarkt. Dit terwijl juist het aantal overnachtingen in onze Passantenhaven in 2019 
meer dan verdubbeld is ten opzichte van 2018 (van 130 naar 300 overnachtingen). De 
investeringen vanuit PBO en haar ondernemers hebben hieraan bij gedragen. Inmiddels 
hebben wij als Plaatselijk Belang meerdere bezorgde ondernemers mogen aanhoren. Lees 
ook het artikel in de Stellingwerf afgelopen week (nog geen link beschikbaar).

Alvast bedankt voor uw aandacht op dit dossier en graag gaan we samen het gesprek aan. 
Graag verneem ik spoedig van u.

Met hartelijke groet,

Yvo Booisma
Secretaris Plaatselijk Belang Oldemarkt
Tel. 06-11126470
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